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Uusi kansiliapäällikkö Jenni Jokela esittäytyy ja kiittää vammaisneuvostoa 
ansiokkaasta työstä.  
 
Ehdotus:  
Vammaisneuvosto päättää merkitä tiedoksi.  
 
Päätös: 
 
Vammaisneuvosto merkitsi tiedoksi kiitokset ansiokkaasta työstä ja ja totesi 
yhteistyön edistäneen vammaisten oloja. Vammaisneuvoston mukaan Joensuussa 
on huomioitu esteettömyysasiat hyvin. Vammaisneuvosto tekee jatkossa myös 
aktiivisesti yhteistyötä kaupungin viranomaisten ja muiden tahojen kanssa 
vammaisten olojen kehittämiseksi. Tästä eräänä merkittävänä esimerkkinä on 
Parafest, joka osoittaa, että kulttuuri kuuluu kaikille.  

 
Kansliapäällikkö Jokela totesi, että vammaisneuvosto on toiminut erityisen 
aktiivisesti ja ottanut reippaasti kantaa useisiin valmistelussa oleviin asioihin.  

 
Vammaisneuvosto on pitkäjänteisesti edistänyt esteettömyyttä mm. lausunnoillaan 
uusien ja nykyisten rakennusten sekä eri alueiden suunnittelussa. Lisäksi 
vammaisneuvoston huomiot liittyen pysyvään infraan, kuten erityisryhmien 
asumiseen, teiden ja katujen hoitoon sekä invapysäköintipaikkojen riittävyyteen 
ovat merkittäviä, sillä niillä on suora vaikutus asioiden valmisteluun ja asukkaiden 
saamaan palvelutasoon.  

 
Vammaisneuvosto on Jokelan mukaan tehnyt myös merkittävää työtä 
saavutettavuuden edistämiseksi. Vammaisneuvoston lausunnot turvaavat arjen 
toimivuutta ja tuovat mahdollisuuksia virkeään ja aktiiviseen arkielämään.   

 
Jokelan mukaan vammaisneuvoston ja entisen vammaisneuvoston sihteerin Pertti 
Virolaisen yhteistyössä tekemä vammaispoliittinen ohjelma ohjeistaa ja antaa 
viitekehyksen kaupungin toimille.  
 

 
 


